

《单词百科:Palestinian是什么意思?Palestinian怎么发音?Palestinian的解释和用法》

英语单词Palestinian是什么意思?Palestinian怎么读?Palestinian怎么发音?简答网为您整理了Palestinian的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Palestinian怎么读

Palestinian的读音:[, pæli ' stini ə n]

Palestinian的意思

- 1、adj.巴勒斯坦的;
- 2、n.巴勒斯坦人[居民];

Palestinian的双语例句

1、 Clinton met first to Palestinian authority President Abbas in Abu Dhabi.

克林顿首先在阿布扎比会见了巴勒斯坦总统阿巴斯.

2、 Abu Nidal, a Palestinian renegade, died in Baghdad in 2002.

阿布·尼达尔是巴勒斯坦叛徒, 他于2002年在巴格达死去.

3、 Jastrow glanced doubtfully from the Palestinian to his niece.

杰斯特罗满腹狐疑地看看巴勒斯坦人, 又看看他的的侄女.

4、 But an equivalent betrayal is felt on the Palestinian side.

但从巴勒斯坦方面感觉相当于背叛.

5、 His own life was entwined with the tragic Palestinian national narrative.

他的一生与悲剧性的巴勒斯坦民族故事相互交织.

6、 Despite the onslaught, Palestinian militants managed to fire off rockets.

尽管如此, 巴勒斯坦的激进分子仍然发射导弹.

7、 Israel, Jordan, the Palestinian Authority and Syria-dispute who controls limited water resources.

以色列、约旦、巴勒斯坦、叙利亚之间——
争夺当地有限水资源的控制权, 致使地区稳定受到威胁.

8、 But he also said the 'situation for the Palestinian people is intolerable "

但他也说“巴勒斯坦人民的状况是无法容忍的.”

9、 The Palestinian Authority's inability to control Gaza , meanwhile, attracted negative attention.

那时, 巴勒斯坦权力机构无法控制加沙, 这招致许多负面的报导.

10、 But there's been an increase in general lawlessness in Palestinian areas.

在巴勒斯坦地区总体违法事件有所增加.

11、 But Israel miscalculated and to understand the depth of Palestinian nationalistic aspirations.

但是,以色列打错了算盘,不能理解巴勒斯坦民族主义愿望的深度.

12、 In the Palestinian question who gets the blame for lack of progress?

巴勒斯坦问题迟迟得不到解决,谁来负责?

13、 She sketched the story to the Palestinian.

她向这个巴勒斯坦人简单叙述往事.

14、 They left the building after Palestinian officials agreed to discuss their demands.

直到巴勒斯坦官员同意讨论他们的要求之后,他们才离开这栋办公楼.

15、 And he discussed the first Palestinian legislative elections in ten years.

他还讨论了巴基斯坦10年内的首次立法选举.

以上是简答网为您整理的Palestinian怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/Palestinian>